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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr XXXV/2021 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

wraz z Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  

 

Posiedzenie w dniu 22 listopada 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 22 listopada 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:30 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator, Naczelnik 
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Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak, 

Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

 

2. Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 930). 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają 

uwagi odnośnie  przedłożonego druku do obecnego na posiedzeniu Naczelnika Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymona Kroczaka? 
Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Prudnik. (druk nr 930) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady LII sesji Rady Miejskiej w sprawie: 
1) zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 931) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

Dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej środków otrzymanych w ramach 

Marszałkowskiej Inicjatywy Sołeckiej  - Opolskie w latach 2020-2022: 

1) w dochodach bieżących: w dziale 900 poprzez zmniejszenie w § 2330 o kwotę 10.000,00zł 

i zwiększenie w § 2710 o kwotę 10.000,00zł; 

2) w dochodach majątkowych: w dziale 900 poprzez zmniejszenie w § 6630 o kwotę 

10.000,00zł i zwiększenie w § 6300 o kwotę 10.000,00zł. 

2. Dokonuje się zmniejszenia dochodów majątkowych w dziale 700 w § 0780 o kwotę 

412.022,00zł w związku z niższym wykonaniem planu dochodów. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów zrealizowanych ponad planowane wielkości w dziale 

756 w § 0910 o kwotę 16.000,00zł z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków  

i opłat od osób fizycznych. 

4. Na podstawie decyzji Ministra Finansów dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 758 

w § 2750 o kwotę 572.022,00zł z tytułu uzupełniającej subwencji ogólnej dla gmin. 
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5. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 801 w § 2700 o kwotę 26.403,30zł  

i jednocześnie wydatków w dziale 801 rozdziale 80195 o kwotę 26.403,30zł na nagrody  

z okazji Dnia Edukacji Narodowej przyznane przez Opolskiego Kuratora dla nauczycieli ZSP 

nr 1 w Prudniku, ZSP nr 2 w Prudniku oraz Zespołu Szkół w Prudniku. 

6. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 855 w § 2690 o kwotę 4.500,00zł z tytułu 

środków z Funduszu Pracy otrzymanych na realizację Programu asystent rodziny na rok 2021 

i jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków na wynagrodzenia Asystentów w dziale 

855 rozdziale 85504 o kwotę 4.500,00zł. 

7. Dokonuje się przesunięcia środków na wynagrodzenia pomiędzy dysponentami poprzez 

zmniejszenie wydatków w ZSP w Rudziczce w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 

20.000,00zł i zwiększenie wydatków w GZOiW w dziale 750 rozdziale 75085 o kwotę 

20.000,00zł. 

8. Dokonuje się zmian między działami klasyfikacji budżetowej poprzez:  

- zmniejszenie wydatków w dziale 801 rozdziale 80113 o kwotę 2.000,00zł i zwiększenie 

wydatków m.in. na opłaty za wywóz nieczystości w dziale 750 rozdziale 75095 o kwotę 

2.000,00zł; 

- zmniejszenie wydatków w dziale 855 rozdziale 85516 o kwotę 1.500,00zł i zwiększenie 

wydatków w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 1.000,00zł oraz w rozdziale 80104 o kwotę 

500,00zł. 

9. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 600 w rozdziale 60016 o kwotę 35.000,00zł 

na zadanie pn. „Doraźne remont dróg i chodników w Gminie Prudnik”. 

10. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 710 w rozdziale 71035 o kwotę 25.000,00zł 

na utrzymanie Cmentarza Komunalnego. 

11. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 852 rozdziale 85215 o kwotę 65.000,00zł 

na dodatki mieszkaniowe oraz w dziale 855 rozdziale 85510 o kwotę 9.000,00zł na 

odpłatności za pobyt dzieci w pieczy zastępczej (placówki opiekuńczo-wychowawcze).  

12. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 854 w rozdziale 85417 o kwotę 42.000,00zł 

na opłaty na funkcjonowanie Szkolnego Schroniska Młodzieżowego m. in. za energię, usługi 

za pranie. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 931) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

2) obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 932 ) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika 

Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk. 
Projekt uchwały dotyczy obciążenia służebnością gruntową przejazdu i przechodu 

nieruchomości gruntowej, usytuowanej na zapleczu ul. Piastowskiej w Prudniku, stanowiącej 

własność Gminy Prudnik, oznaczonej na mapie nr 9, obręb Prudnik, numerem ewidencyjnym 

1011/53, o powierzchni 0,0350 ha, w pasie gruntu o pow. 69 m
2
 na rzecz każdoczesnego 

właściciela nieruchomości oznaczonej na mapie nr 9, obręb Prudnik, numerem ewidencyjnym 

1997/53 o pow. 0,0563 ha, celem umożliwienia właścicielom tej nieruchomości przejazdu i 

przechodu do drogi publicznej - ul. Piastowskiej w Prudniku. 

Zarząd Spółdzielni Mieszkaniowej w Prudniku, ul. Kard. S. Wyszyńskiego 1a, 48-200 

Prudnik zwrócił się z wnioskiem o ustanowienie służebności drogi koniecznej przez działkę 

gminną oznaczoną numerem 1011/53, mapa 9, obręb Prudnik,  w pasie gruntu o szerokości 4 

m i długości ok. 15 m, w celu zapewnienia dostępu do budynku wielorodzinnego przy  

ul. Piastowskiej 14-16 w Prudniku, położonego na działce nr 1997/53, mapa 9, obręb Prudnik, 

stanowiącej współwłasność właścicieli wyodrębnionych lokali oraz Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Prudniku. Z uwagi, iż klatki schodowe budynku Piastowska nr 14-16 

zlokalizowane są od strony podwórka, do którego optymalne dojście i dojazd przebiega pod 

tunelem, tj. przez działki nr 988/55 i 987/55, mapa 9, obręb Prudnik, obecnie należące do 

Wspólnot Mieszkaniowych Piastowska 12 i 12a, oraz działkę gminną  nr 1011/53, w celu 

uregulowania sytuacji prawnej dostępu do nieruchomości pozostającej w zarządzie 

Spółdzielni Mieszkaniowej, konieczne jest ustanowienie min. na gruncie gminnym 

służebności przejazdu i przechodu w pasie służebnym o pow. 69 m
2
 -  zwymiarowanym na 

załączniku graficznym stanowiącym integralną część niniejszej uchwały. 

Jednocześnie należy nadmienić, że Spółdzielnia Mieszkaniowa w Prudniku, w celu 

zapewnienia ciągłości pasa służebności do drogi publicznej, skierowała podobny wniosek  

o ustanowienie służebności do Wspólnot Mieszkaniowych Piastowska 12 i 12a, za 

pośrednictwem Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółki z o.o. . 

Mając na uwadze powyższe, podjęcie uchwały o wyrażeniu zgody na obciążenie 

nieruchomości gminnej opisaną służebnością jest w pełni uzasadnione i zasługuje na 

uwzględnienie.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

932) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

3) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 933-937) 

Projekty uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczą wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie w drodze bezprzetargowej, na okres 10 lat, nieruchomości zabudowanych 

garażami murowanymi na rzecz dotychczasowych dzierżawców – właścicieli nakładów  

poniesionych na wybudowanie garaży.  Przedmiotowe garaże zostały wybudowane ze 

środków własnych inwestorów (osób fizycznych), zgodnie z pozwoleniem na budowę. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty chwał zostały poddane pod głosowanie blokiem. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów  uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 933-

937) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 
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NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

4) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 938-939) 

Projekt uchwały druk nr 938 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntu stanowiącego własność Skarbu Państwa w użytkowaniu 

wieczystym Gminy Prudnik położonego w rejonie ul. Nyskiej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2015 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie terenu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

garażem oraz grunt niezbędny do obsługi garażu. 

Projekt uchwały druk nr 939  w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntu stanowiącego własność Skarbu Państwa w użytkowaniu 

wieczystym Gminy Prudnik, położonego w rejonie ulicy Nyskiej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2016 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie terenu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

garażem oraz grunt niezbędny do obsługi garażu. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 938-

939) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 938).  

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 
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5) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 940) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Prudniku na rzecz dotychczasowego 

dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest aktualnie jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt użytkowany jest 

rolniczo. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 940) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

6) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 941-942) 

Projekt uchwały druk nr 941 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Kościuszki w Prudniku na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2018 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje grunt pod 

kioskiem handlowym. 

Projekt uchwały druk nr 942 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Ratuszowej w Prudniku na 

rzecz dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2012 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren pod 

kioskiem handlowym. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 941-

942) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

7) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 943-944) 

Projekt uchwały druk nr 943 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Jasionie na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2019 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest aktualnie jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt użytkowany jest 

rolniczo. 

Projekt uchwały druk nr 944 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Jasionie na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2016 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest aktualnie jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt użytkowany jest 

rolniczo. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 943-

944) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

7) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 945) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Powstańców Śląskich na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2020 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest aktualnie jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt użytkowany jest w 

celu poprawy zagospodarowania nieruchomości przyległej, której wnioskodawca  jest 

użytkownikiem wieczystym. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 945) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 
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8) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 946) 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Grunwaldzkiej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

stanowiący miejsce postojowe dla samochodu. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 946) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

9) uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 (druk nr 

947) 
Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Oznajmił, że program współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego uchwalany jest corocznie. Konsultacje projektu uchwały odbyły się w dniach od 

12 do 19 listopada 2021 r. Wyniki konsultacji przedstawione zostały w sprawozdaniu z 

przebiegu i wyników konsultacji projektu Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022 i przekazane niezwłocznie po zakończeniu konsultacji.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 
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Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2022 (druk nr 947) kolejno przez: 

 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

10) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na 

lata 2019 - 2024 (druk nr 948) 

Burmistrz wyjaśnił, że uchwała jest pokłosiem sprawdzenia pokontrolnego funkcjonowania 

zasobu mieszkaniowego Gminy Prudnik. Na dzień dzisiejszy jest to doprowadzanie do tego, 

aby czynsze zaczęły być prawidłowo naliczane. Planuje się w przyszłości wprowadzać 

kolejne reformy, aby było to bardziej transparentne i bardziej przejrzyste. Szczegóły opisane 

są w uzasadnieniu dołączonym do projektu uchwały.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2019 - 2024 (druk nr 948) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

11) ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 949) 

Uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu, określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród, 

nauczycielom, zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik, podejmuje się 

w związku z dyspozycją art. 30 ust.6 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela 

(Dz.U. z 2021r. poz.1762). Przepis ten nakłada na organ prowadzący szkoły obowiązek 

określania w drodze regulaminu stawek i warunków przyznawania wyżej wymienionych 

składników wynagrodzenia. 

Stosownie do art. 30 ust. 6a wymienionej ustawy, regulaminy zostały uzgodnione w dniu 

17.11.2021 r. ze związkami zawodowymi, zrzeszającymi nauczycieli tj. Zarządem Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Prudniku oraz Komisją Międzyzakładową NSZZ 

„Solidarność” Pracowników Oświaty i Wychowania w Prudniku. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jaki jest średni procentowy wzrost dodatków za godzinę 

nadliczbowe? 

Burmistrz oznajmił, że regulamin zmienił się w dwóch punktach w stosunku do roku 

ubiegłego. Pierwszy to § 14 pkt.1, zmianie uległ również zapis w rozdziale 4 w tabeli w § 6. 

Zmiana nie rodzi żadnych skutków finansowych w związku z tym, że nie wymusza 

podwyżek. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.   

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i 

warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Prudnik (druk nr 949) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

12) ustanowienia pomników przyrody (druk nr 950) 

Projekt uchwały druk nr 950 omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak. Wyjaśnił, że projekt uchwały jest 

pokłosiem wniosku Powiatu Prudnickiego, który w ramach projektu wykonywał działania na 

terenie Zespołu Szkół Rolniczych, w obręb którego wchodzi park. Na terenie tego parku 

znajdują się dwa drzewa – są to dęby czerwone, jeden o obwodzie 310 cm, drugi o obwodzie 

272 cm. Powiat zawnioskował o utworzenie z tych drzew pomników przyrody. Imiona dla 

pomników zaproponował Zarząd Powiatu w Prudniku pismem z dnia 30.06.2021 r. (data 

wpływu: 12.07.2021 r.). Dąb czerwony „Grzegorz” nosi imię Grzegorza Kaliciaka – żołnierza 

(jego zasługi opisane są w uzasadnieniu d uchwały). Drugi Dąb-  „Kazimierz” nosi imię 

Kazimierza Pałki. Od 31 sierpnia 1962 r. związany z Ziemią Prudnicką, nauczyciel 

przysposobienia obronnego i wychowania fizycznego Zespołu Szkół Rolniczych w Prudniku, 

trener w KS „Pogoń” oraz zawodnik w/w klubu grający w II lidze. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody (druk nr 950) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

13) uchwały uchylającej uchwałę Nr XLV/644/2002 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 

maja 2002 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe środkami gminnego 

transportu zbiorowego (druk nr 951) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców przedkładam projekt uchwały, 

uchylającej uchwałę Nr XLV/644/2002 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 maja 2002 r.  

w sprawie cen urzędowych za usługi przewozowe środkami gminnego transportu zbiorowego, 

zmienioną uchwałą Nr XIV/154/2003 z dnia 23 października 2003 r., uchwałą  

Nr XLVII/582/2006 z dnia 30 marca 2006 r. Zamierzeniem finalnym jest wprowadzenie od 

dnia 01 stycznia 2022 roku bezpłatnej komunikacji miejskiej. Powyższe ma na celu 

uatrakcyjnienie komunikacji miejskiej jako formy transportu publicznego, a pośrednio 

poprawy jakości życia w mieście. Jest to propozycja skierowana również do mniej zamożnej 

części społeczeństwa. Nie mniej ważnym argumentem, przemawiającym za tym 

rozwiązaniem, jest też aspekt ekologiczny. Mamy nadzieję, że część mieszkańców zrezygnuje 

z przejazdów własnym samochodem ze względów ekonomicznych i praktycznych 

(utrudnienia ruchu) na rzecz środków komunikacji zbiorowej. Wpłynie to na mniejsze 

zanieczyszczenie powietrza, ograniczenie hałasu i mniejsze uciążliwości w ruchu drogowym. 

W trakcie realizacji usług komunikacji miejskiej od stycznia do października 2021 r. 

przejechano łącznie 148.323 km oraz została sprzedana następująca ilość biletów na kwotę: 

rodzaj biletu 
Razem 

Ilość szt. wartość 

bilet normalny 11 085 15 813,00 zł 

bilet ulgowy 51 512 17 840,90 zł 

miesięczny normalny 18 253,75 zł 

miesięczny ulgowy 36 332,50 zł 

Mając powyższe na uwadze szacuje się, że wzrost kosztów z tytułu nieodpłatnej komunikacji 

miejskiej kształtować się będzie na poziomie ok. 40 tyś. złotych. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr XLV/644/2002 Rady Miejskiej w 

Prudniku z dnia 29 maja 2002 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe 

środkami gminnego transportu zbiorowego (druk nr 951) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 
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Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

14) regulaminu przewozu osób w komunikacji miejskiej na terenie miasta Prudnika (druk nr 

952) 
Naczelnik Wydziału Szymon Kroczak oznajmił, że druk nr 952 jest pokłosiem poprzedniej 

uchwały. W związku z wprowadzeniem nieodpłatnej komunikacji gmina zobligowana jest do 

tego, aby wprowadzić regulamin i zasady funkcjonowania tej komunikacji.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu przewozu osób w komunikacji 

miejskiej na terenie miasta Prudnika (druk nr 952) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 
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15) powołania przedstawiciela Gminy Prudnik w Zgromadzeniu Powiatowo - Gminnego 

Związku Transportu „Pogranicze”(druk nr 953) 

Gmina Prudnik jest członkiem Powiatowo- Gminnego Związku Transportu „Pogranicze”. 

22.11.2021 r. Związek Powiatowo – Gminny nabędzie osobowość prawną. W związku z 

powyższym należy wybrać  przedstawiciela Gminy do Zgromadzenia Związku zgodnie z § 15 

ust. 1 Statutu Związku.  

Zgodnie z art. 70 ust 1. ustawy o samorządzie gminnym w skład  zgromadzenia wchodzi 

Burmistrz. Dodatkowo § 15 ust 1 Statutu przewiduje udział w Zgromadzeniu po jednym 

przedstawicielu wybranym przez organ stanowiący Członka Związku (Radę Miejską). 

Burmistrz zaproponował jako kandydata na przedstawiciela radnego Pawła Licznara. 

Oznajmił, że jest to osoba jak najbardziej kompetentna na takie stanowisko. Ponadto dał się 

poznać jako osoba potrafiąca przeprowadzać analizy i wyciągać z nich wnioski, więc jest 

osobą jak najbardziej odpowiednią. Burmistrz oznajmił, że jest to propozycja złożona przez 

niego, natomiast jeśli będzie inna kandydatura to można składać, a na sesji rada podejmie 

decyzję. Zwrócił się do radnego z zapytaniem czy wyraża zgodę? 

Radny Paweł Licznar wyraził zgodę. 

Radny Edward Mróz zapytał kandydata czy będzie dyspozycyjny? Zgłosił kandydaturę 

radnego Andrzeja Gajewskiego.  

Radny Paweł Licznar oznajmił, że jeśli się zdecyduje na tą funkcję  to na pewno będzie 

dyspozycyjny. 

Radny Andrzej Gajewski podziękował za zgłoszenie, ale nie wyraził chęci do uczestnictwa 

w związku. 

Radny Tomasz Wisła zaproponował kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Edwarda 

Mazura, który jest osobą bardzo wnikliwą, potrafiącą analizować pewne rzeczy. 

Radny Edward Mazur podziękował za głoszenie, jednak nie wyraził woli uczestnictwa. 

Po zakończonej dyskusji kandydatura radnego Pawła Licznara została poddana pod 

głosowanie przez komisje.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisje Budownictwa oraz Budżetu proponują kandydaturę radnego Pawła Licznara .  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 
Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat projektu uchwały budżetowej na przyszły rok.  

Zgłosił wniosek do Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa  o 

wprowadzenie do budżetu na rok 2022 zadania: Budowa cmentarza komunalnego przy ulicy 

Jesionkowej. Etap pierwszy: opracowanie dokumentacji. 

Radny zapytał czy Gmina posiada prawa autorskie w stosunku do poprzedniego projektu i 

dokumentacji? Jeśli tak to wydaje mu się, że wystarczyłoby zmodyfikować i odświeżyć 

poprzednią dokumentację i złożyć nowy wniosek o pozwolenie budowlane, bez konieczności 

tworzenia nowej dokumentacji  
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Burmistrz oznajmił, że na tą chwilę nie może odpowiedzieć na to pytanie. Jednak po analizie 

terenu wiadomo już, że do poprzedniej dokumentacji należy wprowadzić pewne korekty, 

których nikt wcześniej nie przewidział.  

Po zakończonej rozmowie wniosek radnego Zygmunta Trojniaka został poddany pod 

głosowanie przez Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa wnioskuje o: 

Wprowadzenie do budżetu na rok 2022 zadania: Budowa cmentarza komunalnego przy ulicy 

Jesionkowej. Etap pierwszy: opracowanie dokumentacji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty przez Komisję.  

 

Radny Zbigniew Kosiński zgłosił problem braku dokumentacji wykonania kanalizacji  

w poszczególnych miejscowościach. Oznajmił, że brak dokumentacji uniemożliwił 

otrzymanie dofinansowania na takie inwestycje z Polskiego Ładu.   

Burmistrz wyjaśnił, dlaczego Gmina Prudnik nie otrzymała dofinansowania. Były 

prowadzone rozmowy na temat poziomu skanalizowania i praktycznie dofinansowanie 

otrzymały te gminy, które w ogóle nie miały kanalizacji. Burmistrz oznajmił, że opracowanie 

dokumentacja wsi Mieszkowice oraz Rudziczka ma zostać uruchomione w przyszłym roku  

w ramach zadania Zakładu Wodociągów i Kanalizacji.  

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że powinien być w budżecie punkt związany  

z wykonaniem dokumentacji, gdyż w kolejnym rozdaniu środków unijnych dużo z nich ma 

być przeznaczonych na ochronę środowiska.  Poprosił zatem o przegłosowanie wniosku  

o ujęcie w projekcie budżetu na rok 2022 środków na wykonanie dokumentacji kanalizacji 

wsi Mieszkowice i Rudziczka. Radny uznał, że jeśli wniosek nie przejdzie to przynajmniej 

będzie miał spokojne sumienie. 

Burmistrz oznajmił, że przecież jest za kanalizowaniem kolejnych miejscowości i robi to  

w miarę możliwości budżetowych. 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar odnośnie możliwości dofinansowania, które może 

się pojawić w najbliższym czasie wyraził zdanie, że co sesje zmieniany jest budżet po stronie 

zarówno przychodów jak i wydatków w Gminie Prudnik, więc nie widzi problemu, aby takie 

zadanie wprowadzić do budżetu w ciągu roku.  

Między radnymi wywiązała się dyskusja związana z budżetem.  

Radny Zygmunt Bochenek oznajmił, że on również chciałby zgłosić wniosek do budżetu  

w imieniu 220 właścicieli garaży znajdujących się przy ul. Soboty. Powiedział, że sprawa 

ciągnie się już latami, radny składał już kilka interpelacji w tej sprawie, a ta inwestycja 

również nie jest wpisana do budżetu na przyszły rok. Odnośnie budowy kanalizacji radny 

przypomniał, że na początku kadencji odbyło się referendum w sprawie rozpoczęcia 

inwestycji. Jednym z osób, które nie chciało tej budowy był prezes ZWiK. Wiadomo było 

natomiast, że jeśli budowa się nie rozpocznie dokumentacja przepadnie. Kosztowała ona 

gminę około 500 000 zł. Gdyby przepadła, trzeba by było robić ją na nowa. Radny wyraził 
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zdanie, że wniosek radnego Kosińskiego jest zasadny i należy wprowadzić go do budżetu  

i niezależnie od tego czy głównym wykonawcą będzie gmina czy ZWiK to i tak mieszkańcy 

będą musieli spłacić ewentualny kredyt, gdyż będzie on wliczony w taryfę.  

Głos zabrała Skarbnik Gminy Wioleta Zator. Wyraziła zdanie, że ciężko jest realizować 

zadania, na które nie ma finansowania. Na chwilę obecną, jeśli przestawiony budżet zostanie 

zaakceptowany to on zamyka się kredytem w wysokości 6 110 000 zł, między innymi  

z brakiem dofinansowania na niektóre z zadań realizowanych teraz i zawartych w tym 

budżecie. Jeżeli do budżetu będą dokładane kolejne zadania to wówczas należy wskazać 

źródła finansowania. Skarbnik dodała, że przecież wskazywane zadanie można wprowadzić 

do budżetu na rok następny (2023). Wioleta Zator oznajmiła, że należy patrzeć na to, czy 

gmina będzie miała zdolność do obsługi długu, czy będzie mieścić się we wskaźnikach,  

w zachowaniu odpowiedniej relacji. Jeżeli nie będzie dofinansowania do poszczególnych 

zadań na etapie projektu budżetu to trzeba będzie planować większy kredyt i wówczas 

zadłużenie gminy wzrośnie. Należy wyważyć priorytety poszczególnych zadań i określić co 

konkretnie chce się robić.  

Radny Tomasz Wisła poprosił o rozwianie wątpliwości dotyczących sfinansowania deficytu 

ze środków przeznaczonych na sfinansowanie dwóch inwestycji, a mianowicie na remont 

budynku przy ulicy Tkackiej i budowę drogi Działkowej. 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że z ustawy o finansach publicznych wynika, że deficyt 

określa różnicę między dochodami, a wydatkami. Jeżeli pieniądze wpływają w jednym roku  

i inwestycja nie jest zrealizowana to te pieniądze przechodzą na kolejny rok i one już są 

wtedy przychodem. Gdyby inwestycja była zrealizowana w tym samym roku, czyli byłby 

dochodów i wydatek nie byłoby deficytu.  Otrzymane 10 mln przechodzą na rok przyszły. 

Tak wynika w konstrukcji budżetu i przepisów.  

Radni podjęli dyskusję o realizacji zadań remontu budynku przy ulicy Tkackiej oraz budowy 

ul. Działkowej. W dyskusji z Burmistrzem oraz Skarbnikiem Gminy udział wzięli Radny 

Tomasz Wisła, Radny Zygmunt Trojniak.  

Radny Edward Mróz zaproponował, aby przegłosować wniosek zgłoszony przez radnego 

Kosińskiego. 

Przed głosowaniem Burmistrz oznajmił, że ma znaczenie czy zadanie pojawi się w budżecie 

Gminy Prudnik na rok przyszły, gdzie trzeba znaleźć źródło finansowania, czy pojawi się ono 

w budżecie ZWiK, gdzie nie jest obarczone  takim reżimem, jaki obowiązuje gminę. Dodał, 

że  chce to zrobić inaczej po to, ab nie zaciągać kolejnych zobowiązań finansowych. 

Zasugerował, aby na tym etapie nie przyjmować, gdyż dokumentacja jest planowana tylko nie 

na tym etapie. 

Radny Zygmunt Bochenek  oznajmił, że należy zwracać się wszędzie, gdzie tylko się da  

o dofinansowanie do tej inwestycji. Poparł zdanie radnego, że okazja dofinansowania może 

pojawić się z polskiego Ładu. 

Burmistrz oznajmił, że nie widział wielkiego wsparcia projektów złożonych do Polskiego 

ładu przez Gminę Prudnik. Dwa duże projekty z listy rankingowej zostały wycięte, zostało 

tylko oświetlenie. Burmistrz poinformował, że do wszystkich posłów ziemi opolskiej zwrócił 

się z prośbą o wsparcie i tak naprawdę w temacie odezwała się tylko jedna pani poseł i to nie 

z naszej ziemi. Zadania uciekły, a szkoda. Burmistrz raz jeszcze podkreślił, że jest za 

kanalizowaniem terenów wiejskich i nie rozumie skąd pojawiają się zarzuty, że nie chce 

realizować tego zadania. Ponadto, aby zacząć kolejny etap trzeba najpierw skończyć budowę 

kanalizacji w Szybowicach, a termin zakończenia zaplanowany jest na 2023 rok. Wówczas 

będzie dobry czas na pojawienie się dokumentacji. Na dzień dzisiejszy wprowadzenie 

wykonania dokumentacji do budżetu jest zbyt dużym obciążeniem. Ponadto wykonanie 

dokumentacji jest zaplanowane, ale z innych źródeł.  

Po zakończonej dyskusji wniosek został poddany pod głosowanie. 



19 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa wnioskuje o: Ujęcie w 

projekcie budżetu na rok 2022 środków na wykonanie dokumentacji kanalizacji wsi 

Mieszkowice i Rudziczka .  

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, 

Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

PRZECIW (2) 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gajewski, Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że i on chciałby złożyć wniosek do budżetu Gminy na 

rok 2021 wniosku o treści: 

Wprowadzenie do budżetu na rok 2022:  

1. Budowa farmy fotowoltaicznej;  

2. Remont dróg gminnych w Czyżowicach, Szybowicach, Moszczance, ul. Staszica  

3. Remont boisk w Rudziczce, Łące Prudnickiej i Czyżowicach 

Między radnymi wywiązała się dyskusja na temat wniosku.  

Radny Andrzej Gajewski zgłosił formalny wniosek o zakończenie dyskusji. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek radnego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zamknięcie dyskusji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania dyskusja została zakończona. 

 

Przewodniczący wytłumaczył, że jego wniosek miał na celu uświadomienie członkom 

komisji, że owszem można zgłaszać wnioski, jednak muszą mieć one  swoje uzasadnienie 

oraz wskazane źródło finansowania.  

 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

  

Przewodnicząca Komisji  

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

   Urszula Rzepiela 
 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

  

 


